
Region Namdal
PROTOKOLL

Møte Region Namdal, Statens Hus Steinkjer, møterom Leka onsdag 6. januar 2016 kl 13.00

Til stede:

Ordførerne Arnhild Holstad, Skjalg Åkerøy, Bente Estil, Hege Nordheim-Viken, Olav Jørgen Bjørkås, 

Steinar Aspli, Per Olav Tyldum, Steinar Lyngstad, Stian Brekkvassmo, Hans Oskar Devik, Trygve Jonny 

Sandvik, Amund Hellesø. Dessuten møtte Prosjektleder Ragnar Prestvik

Forfall: Per Helge Johansen

1. Besøk av politimesteren. 

Arnhild Holstad inviterte den nye politimesteren Nils Kristian Moe til Namdalen under hans 

besøk på Fylkesmannens nyttårskonferanse. Drøfting om hvordan besøket kan/bør foregå – og 

når. Arnhild tar kontakt og avklarer – forslag om å kombinere dette med oppsatte møter 22. 

januar. Lensmann Stein Erik Granli bør også delta.

2. Høringsuttalelse om NTE-eierskap

Framlagt notat fra administrasjonen. Drøfting om eierskapskriterier, eierskapsmodell, framtidig 

utbyttemodell og hva som ligger i begrepet utviklingsprosjekter. Forslag om at Region Namdal 

benytter seg av muligheten til å få innspill fra Landssammenslutningen for vannkraftkommuner 

(LVK). Etter nye signaler om framdrift vil saken nå kunne utsettes til fylkestinget i april og 

fylkesrådets forslag komme til uttalelse i kommunene før beslutning i fylkestinget. Det tas sikte 

på ny behandling i Region Namdal i høringsrunden med utgangspunkt i fylkesrådets innstilling.

VEDTAK:

I forbindelse med sak om fremtidig eierskap i NTE vil Region Namdal komme med følgende 

innspill:

 Kommunene i Namdalen er opptatt av å bidra til videreutvikling av NTE og vil være aktive, 
ansvarlige og krevende eiere.

 På prinsipielt grunnlag bør en overføring av eierskapet i NTE til kommunene likevel ha minst 
mulig begrensinger, ut over å låse inn aksjene. 

 NTE må fortsatt være et 100 % heleid nordtrøndersk selskap og hele eierskapet må overføres 
til kommunene.

 Forslaget til eierskapsmodell med mellomliggende selskap vurderes som en fornuftig 
eiermodell. 

 I spørsmålet om fordeling av eierskap mellom kommunene skal følgende kriterier vektes:
a) lik fordeling mellom kommunene 
b) folketall

c) konsesjonskraft (naturkapital).  



3. Høringsuttalelser om Trøndelagsutredninga og brannvern

Behandling av sakene utsettes til 22. januar. 

4. Møteprogrammet 22. januar

Det er satt opp både AU-møte og komitemøter denne dagen. Det er behov for samlet forum for å 

behandle Trøndelagsutredninga og brannvern. I tillegg er det ønskelig at alle deltar i møtet med 

politimesteren. Leder og administrasjon har avklart dette, blir forslag til møteopplegg for 22/1 

utsendt.

Ragnar Prestvik/referent


